
Protokoll fört vid årsmöte med SPF Seniorerna i 

Mönsterås 16 februari 2023 

 

 

 
§1 Föreningens ordförande Chatrine Pålsson Ahlgren  hälsade välkommen och 

förklarade mötet öppnat. 

 
§2 Parentation av Tomas Mellborg och Robert Karlsson  över avlidna medlemmar 

sedan förra årsmötet. 

 

§3 Musikframträdande av Bitte Pålsson och Benny Pettersson  

 

§4 Till att leda årsmötet valdes Birgitta Pettersson  

 

§5 Som sekreterare för årsmötet utsågs Solweig Slattegård. 

 

§6 Som rösträknare och att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll 

utsågs Diane Johansson och Lars Hultman 

 

§7 Konstaterades att kallelsen till årsmötet utgått i behörig ordning. 

 

§8 Den föreslagna föredragningslistan godkändes. 

 

§9 Styrelsens årsberättelse för 2022 har funnits tillgänglig en tid och lades nu till  

 handlingarna utan kommentarer. 

 Resultat- och balansräkningen fastställdes. 

 Revisor K-G Lundgren informerade om att föreningen  gått med minus 

157 891,81 kronor  

 Revisor K-G Lundgren läste upp revisionsberättelsen och konstaterade  att 

föreningen har en mycket välskött  bokföring och en extra eloge till Gunnel 

Johansson. 

 Revisorernas berättelse lades till handlingarna.  

 

§10  Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2022 

 

§11 Totalt 30 000,- kronor i kostnadsersättning till styrelsen, revisorer, köks- och 

lokalansvariga. Beslutades att revisorerna fördelar ersättningen. 

 

§12 Ersättning för resor utom hemorten fastställdes till att gälla enligt riktlinjerna. 

 

§13 Motion inkommen från Agneta Borrie angående höjd tröskelavgift.  

 Lars Hultman och Ulf Slattegård  kommenterade motionen. Båda ansåg att 

höjningen till 20,- kronor var välbefogad. 

 Agneta Borrie påpekade att man kan spara pengar genom att avstå både från 

månadsannonsering i pressen och sms-avisering eftersom programblad går ut till 

samtliga medlemmar. 

 Georg Pettersson höll med motionären, men han ansåg att det kunde vara en 

frivillig avgift   



Efter omröstning beslutades att höja tröskelavgiften från till 10,- kronor till 20,- 

kronor  

 Maj-Britt Thörnblad tog upp frågan om betalning från gästerna på 

Trivselträffarna. Det senaste året när SPF underhållit på Trivselträffarna har det 

varit gratis medan gästerna betalat  20,- kronor när andra föreningar  medverkat. 

Diskuteras och behandlas vid kommande styrelsemöten  

 

§14 Ordförande Catrine Pålsson Ahlgren informerade från förbundet, distriktet och 

föreningen. I föreningen har startats ett stickcafé samt planeras en bokcirkel av 

Anne-Maj Olsson och vinprovning av Diane Johansson. 

 Meddelades även att Elisabeth Wall på Vuxenskolan slutar efter sommaren 

 

§15 Årsavgiften för 2023 oförändrad.  240 kr (varav 160 kr till förbundet, 25 kr till 

distriktet och 55 kr till föreningen) 50 kr för vän-medlem 

§16 Fastställande av budget för 2023 godkändes 

 

§17 Antalet styrelsemedlemmar fastställdes till 9. 

 

§18 Till ordförande för 2023 omvaldes Chatrine Pålsson-Ahlgren. 

 

§19 Som styrelsemedlemmar för 2023-2024 omvaldes Rickard Gränefält, Per 

Franzén och Lars Hultman (endast 2023). Nyval av Anne-Maj Olsson. Kvarstår 

valda för 2022-2023 är Svante Leijon, Anita Sandström. Jerry Olsson och 

Gunnel Johansson  

 

§20 Som revisorer omvaldes K-G Lundgren och Olle Ekström och som suppleant 

Rune Sellberg. 

 

§21 Till ombud vid årsstämman i Oskarshamn för SPF Seniorerna i Kalmar län 

valdes ordförande Chatrine Pålsson-Ahlgren tillsammans med Gunnel 

Johansson, Jerry Olsson, Rickard Gränefält och Anita Sandström. Som 

suppleanter valdes Per Franzén och Anne-Maj Olsson 

 

§22 Till företrädare för SPF Seniorerna i Mönsterås 2023 i KPR (Kommunala 

Pensionärsrådet) nyvaldes Lena Karlsson och Kerstin Strand och som ersättare 

 nyvaldes Liselott Ankarblom och Ove Blomqvist 

 

§23 I valberedningen för 2023 omval av Sören Svensson (sammankallande), Anita 

Johnsson och Birgitta Pettersson. 

 

§24 Georg Pettersson hade förslag på att ha två BankID; ett för mer dagliga 

transaktioner och ett för mer bundet kapital. Tas upp på kommande 

styrelsemöten. Ann-Christin Eriksson hade förslag på att föreningen startar upp  

 en facebok-sida. Diskuteras och behandlas vid kommande styrelsemöten 

 

§25 Blommor och presentkort delades ut till medlemmar för förtjänstfullt arbete i 

föreningen under 2022 

 

§26 Årsmötets ordförande Birgitta Pettersson avslutade mötet. 

 

 



Vid protokollet,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,, 

 Mötessekreterare Solweig Slattegård 

  

Justeras  ……………………………………… 

 Ordförande Birgitta Pettersson 

 

 ………………………………………    ……………………………………. 

 Diane Johansson                                     Lars Hultman 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


